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Meleg kókuszolajos teljes 
testmasszázs

Warme Kokosnussöl-Ganzkörpermassage 
Warm coconut oil full body massage 

A kellemes testhőmérsékletűre hevített kókuszolaj jótékony hatása érvényesül a stresszoldó masszázs 
közben. A kozmetikai alapanyagként számontartott kókuszolaj antioxidáns, bőrtápláló, hidratáló hatása  

és masszőreink kezéből áradó energia nyugtatólag hat testre, lélekre, szellemre egyaránt.  
Kényeztesse magát a kókusz illatával, ha szép, feszes bőrre és kellemes ellazulásra vágyik…

Das auf Körpertemperatur erwärmte Kokosnussöl hat eine positive Wirkung auf den Stressabbau während 
der Massage.Kokosnussöl, ein bekannter kosmetischer Inhaltsstoff, ist ein Antioxidans und hautpflegend. 

Die Hände unserer Masseusen und Masseure wirken durch die feuchtigkeitsspende Wirkung  
und ihre Energie beruhigend auf Körper, Geist und Seele. 

Gönnen Sie sich den Duft der Kokosnuss für eine wunderbar straffe Haut und Entspannung...

The beneficial effects of coconut oil heated to a comfortable body temperature are felt during this stress-
relieving massage. The antioxidant, skin-nourishing, moisturising properties of coconut oil, a cosmetic 

ingredient, and the energy of our masseurs’ hands have a calming effect on body, mind and spirit. 
Indulge in the scent of coconut for beautifully firm skin and relaxation...

14.900 Ft
  ‘50

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



Meleg kókuszolajos 
hátmasszázs 

Warme Kokosnussöl-Rückenmassage 
Warm coconut oil back massage

A hétköznapokban megfáradt háta, nyaka és karjai újra életre kelnek a masszázs által. Az energiapályák 
felszabadításával bekövetkezik az ellazulás állapota. A meleg kókuszolaj kellemesen relaxált  

közérzetet eredményez, bőrét pedig bársonyossá, hidratálttá varázsolja. 
Ajánljuk ezt a masszázstípust, ha sok ülőmunkát végez és kevés ideje van sportolni a hétköznapokban…

Ihr müder Rücken, Ihr Nacken und Ihre Arme werden bei dieser Massage wiederbelebt.  
Dadurch werden Energiebahnen freigesetzt und ein Zustand der Entspannung wird erreicht.  

Das warme Kokosnussöl wirkt angenehm entspannend, während Borretsch die Haut samtig und feucht hält. 
Wir empfehlen diese Art der Massage, wenn Sie viel sitzende Arbeit verrichten und unter der  

Woche wenig Zeit für Sport haben...

Your tired back, neck and arms will be revitalised with a massage. A state of relaxation occurs  
as the energy pathways are released. The warm coconut oil exerts its effect to create a pleasantly  

relaxed feeling, leaving your skin velvety and hydrated. 
We recommend this type of massage if you do a lot of sedentary work and have little time  

for sports during the week...

7.900 Ft
  ‘25

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



„Csokoládés Álom  
a teljes testre” masszázs  

“Schokoladentraum für den ganzen Körper” Massage  
“Chocolate Dream for the whole body” massage

Tudta, hogy a csokoládé egy afrodiziákum? Antioxidáns hatása segít megőrizni teste fiatalságát, zsírbontó 
hatású, nem utolsósorban pedig boldogság érzetet ad. Kényeztető, idegrendszer nyugtató, relaxáló 
masszázstípus, ne csodálkozzon, ha vágyni fog utána egy pihentető arc- és dekoltázsmasszázsra… 

Érezze Magát jól a bőrében…

Wussten Sie, dass Schokolade ein Aphrodisiakum ist? Die antioxidative Wirkung hilft, den Körper 
 jung zu halten, sie hat eine fettabbauende Wirkung und nicht zuletzt schenkt sie Ihnen Glücksgefühle.  

Dies ist eine verwöhnende, entspannende Massage, die das Nervensystem beruhigt. Wundern Sie sich nicht, 
wenn Sie danach Lust auf eine entspannende Gesichts- und Dekolleté-Massage haben... 

Fühlen Sie sich wohl in Ihrer Haut...

Did you know that chocolate is an aphrodisiac? Its antioxidant action helps keep your body youthful, 
it has a fat-busting effect and last but not least, it gives you a feeling of happiness. It’s a pampering,  

relaxing massage that smoothes the nervous system, so don’t be surprised if you feel like  
a relaxing face and décolleté massage afterwards... 

Feel good in your skin...

14.900 Ft
  ‘50

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



Aroma relax teljes testmasszázs   
Aroma-Relax-Ganzkörpermassage   

Aroma relax full body massage

A speciális masszázsfogások alkalmazásával egy mélyen ellazító, ugyanakkor vitalizáló, energetizáló 
masszázsban lesz része, melyben feloldásra kerülnek azok a bizonyos „csomók”, melyek olykor fájdalmasak 

lehetnek kialakulási helyüktől függetlenül. Az aromák jellegzetessége, hogy nemcsak a bőrön, hanem a 
belégzésen keresztül is bejutnak a szervezetünkbe, így fejtve ki egy természetes gyógyulási folyamatot. 

E masszázstípus után garantáltan jót fog aludni…

Eine tief entspannende, aber auch vitalisierende und energetisierende Massage mit speziellen 
Massagetechniken. Sie erhalten eine zutiefst entspannende und belebende Massage,  

um die “Knoten” zu lösen, die der Körper manchmal verspüren kann. “Knoten”, die manchmal  
schmerzhaft sein können, wo auch immer sie sein mögen. Die Aromen werden nicht nur über die Haut, 

sondern auch durch Inhalation aufgenommen und lösen so einen natürlichen Heilungsprozess aus. 
Nach dieser Massage werden Sie garantiert gut schlafen...

Using special massage techniques, you will enjoy a deeply relaxing, yet vitalizing and energizing massage 
that will untie those “knots” that can sometimes be painful, regardless of where they are located.  
The aromas have the characteristic of being absorbed not only through the skin, but also through  

the inhaled air, thus triggering a natural healing process. 
After this massage, you are guaranteed to sleep well...

14.900 Ft
  ‘50

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



Arc- és dekoltázsmasszázs  
Gesichts- und Dekolleté-Massage    

Face and decolletage massage 

Az arc, a nyak, valamint a dekoltázs bőre megújul, hidratált lesz, az apró ráncok kisimulnak,  
a mély ráncok halványulnak a kezelés hatására. Kellemes, finom kezelés, teljes testet lazító,  

felszabadító hatása miatt közkedvelt.  
A petyhüdt arcbőr már a múlté...

Die Haut von Gesicht, Hals und Dekolleté wird erneuert, mit Feuchtigkeit versorgt, feine Linien werden 
geglättet und tiefe Falten werden gemildert. Eine angenehme, sanfte Behandlung, die wegen ihrer 

entspannenden und befreienden Wirkung auf den ganzen Körper beliebt ist. 
Erschlaffte Gesichtshaut gehört der Vergangenheit an...

The skin of the face, neck and décolleté is renewed and hydrated, fine lines are smoothed  
and deep wrinkles are faded. A pleasant, delicate treatment, popular for its relaxing and liberating  

effect on the whole body.  
Sagging facial skin is a thing of the past...

7.900 Ft
  ‘25

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



Energetizáló 
M A S S Z Á Z S O K

E N E R G E T I S I E R E N D E  M A S S A G E N
E N E R G I Z I N G  M A S S A G E S



Keleti herbál masszázs   
Orientalische Kräutermassage    

Oriental Herbal Massage

A test gócpontjainak feltérképezése után meleg gőzös gyógynövényes, fűszeres, illóolajos labdacsokkal 
történik a kezelés, mely tradicionálisan az izmok, ízületek kezelésére szolgál. Túlzott fizikai igénybevétel 

esetén feltétlen javallott ez a fajta masszázs, és annak is, aki a teste energiaállapotát fokozni akarja.  
A bőrön keresztül beszívódott és belelélegzett pára segít a test energiáit egyensúlyba hozni,  

a méregtelenítő hatás, öngyógyítás folyamatai beindulnak. 
Egy igazán különleges masszázsra invitáljuk…

Nach der Kartierung der Schwerpunkte des Körpers erfolgt die Behandlung mit warmen Dampfkräutern, 
würzigen und ätherischen Ölbällchen, die traditionell zur Behandlung von Muskeln und Gelenken eingesetzt 

werden. Diese Art der Massage ist besonders bei übermäßiger körperlicher Anstrengung zu empfehlen,  
aber auch für diejenigen, die das Energieniveau ihres Körpers erhöhen wollen. Die Dämpfe,  

die über die Haut aufgenommen und eingeatmet werden, tragen dazu bei, die Energie und den 
Energiehaushalt des Körpers zu stimulieren.Dadurch werden die Körperenergien angeregt,  

die Entgiftungswirkung und die Selbstheilungsprozesse werden in Gang gesetzt. 
Wir laden Sie zu einer ganz besonderen Massage ein...

After mapping the body’s focal points, a treatment with warm steamy herbal, spicy, essential oil balls  
is performed, traditionally used to treat muscles and joints. This type of massage is recommended in cases 

of excessive physical exertion, and also for those who want to increase their body’s energy levels.  
The vapour absorbed through the skin and inhaled helps to balance the body’s energies,  

detoxifying and self-healing processes are triggered. 
We invite you to a truly special massage...

14.900 Ft
  ‘50

A kép csak illusztráció!  •  Das Bild dient nur zur Veranschaulichung!  •  The picture is for illustration purposes only!



Svéd teljes testmasszázs   
Schwedische Massage     

Swedish massage

A test olajos átmasszírozása, passzív átmozgatása, célja az egész test felfrissítése az izmok ellazításával.  
Az izmok görcsösségének feloldásával az izomláz csökkenthető, serkenti az anyagcserét, a vérkeringést,  

a bőr anyagcsere ellátását. Gyulladáscsökkentő hatása van, segít az ízületi problémák enyhítésében  
és nem utolsósorban a stressz levezetésében. 

Válassza ezt a masszázstípust, ha kicsit többre vágyik, mint kényeztetésre…

Durch die passive Massage des Körpers mit Öl soll eine Erfrischung des gesamten Körpers durch 
Entspannung der Muskulatur erreicht werden. Durch die Linderung von Muskelkrämpfen kann  
es die Muskelermüdung verringern, den Stoffwechsel, die Blutzirkulation und die metabolische  

Versorgung der Haut anregen. Hat entzündungshemmende Wirkung, hilft bei Gelenkbeschwerden  
entlastet arthritische Gelenke und baut nicht zuletzt auch Stress ab. 

Wählen Sie diese Art der Massage, wenn Sie etwas mehr als nur verwöhnt werden wollen...

Massage of the body in oil, passive movement, designed to refresh the whole body by relaxing the muscles. 
The massage is a relaxing and invigorating massage for the whole body. It has an anti-inflammatory effect, 

helps to relieve joint problems and last but not least, relieves stress. 
Choose this type of massage, if you want a little more than pampering...

12.900 Ft
  ‘50
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Svéd felső vagy alsó 
testmasszázs   
Schwedische Massage     

Swedish massage

Fájós lábak esetén nagyon jól tud esni az alsó test, talpak, lábak átmasszírozása egészen a csípőtájékig.  
A talpak masszírozásával kellemes ellazulásban lesz része, hatása viszont az egész testre kihat. 

 A fáradt lábak megpihennek… 
A felsőtest masszírozásával tarkója, nyaka, vállai, dolgos karjai, dereka új életre kelnek.  

Szintén kihatással van a teljes testre a keringést serkentő mozdulatok által.  
A gerinc feszültségeinek feloldásával javul az agy oxigénellátása is. 

Egyszerűen csak próbálja ki, érezni fogja a különbséget masszázs előtt és masszázs után…

Bei schmerzenden Füßen kann eine Massage des Unterkörpers, der Fußsohlen und Füße sehr wohltuend 
sein, bis hin zu den Hüften. Durch die Massage der Fußsohlen erfahren Sie eine angenehme Entspannung, 

die sich auf den gesamten Körper auswirkt. Müde Füße können sich ausruhen... 
Die Massage des Oberkörpers belebt den Hinterkopf, den Nacken, die Schultern, die beanspruchten  

Arme und die Taille.  Auch die Bewegungen, die den Kreislauf anregen, wirken sich auf den gesamten  
Körper aus.  Durch das Lösen von Verspannungen in der Wirbelsäule wird auch die  

Sauerstoffversorgung des Gehirns verbessert. 
Probieren Sie es einfach aus, Sie werden den Unterschied vor und nach einer Massage spüren...

For aching feet, a massage of the lower body, soles and feet up to the hips can be very beneficial.  
The massage of the feet will give you a pleasant relaxation, and the effect will be felt  

throughout the body. Tired legs can rest...  
Massaging the upper body will revitalise the back of your head, neck, shoulders, busy arms and waist.  

The whole body is also affected by movements that stimulate circulation. It also improves the oxygen supply 
to the brain by releasing tension in the spine. 

Just try it, you will feel the difference before and after a massage...

7.900 Ft
  ‘25
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Sungarden vitality masszázs    
Sungarden Vitalitätsmassage      
Sungarden vitality massage

Az életerejét, vitalitását nyeri vissza ezen masszázs által. Felfrissít, felüdít, pezsgésbe hozza testét  
az erre alkalmas masszázsfogások, olajak, masszázseszközök segítségével.  

Aktív kezelés, mely felgyorsítja az anyagcserét és a keringést, a sejtek oxigénellátása emelkedik.  
Javasolt bárkinek, aki az aktív pihenést részesíti előnyben. 

Érezze Ön is a Nap energiáját…

Durch diese Massage gewinnen Sie Ihre Vitalität und Lebenskraft zurück. Erfrischen,  
beleben und revitalisieren Sie Ihren Körper mit Hilfe von geeigneten Massagetechniken,  

Ölen und Massageutensilien. Eine aktive Behandlung, die den Stoffwechsel und Kreislauf beschleunigt  
und die Sauerstoffversorgung der Zellen erhöht. Empfehlenswert für alle,  

die eine aktive Entspannung bevorzugen. 
Spüren Sie die Energie der Sonne...

You will regain your vitality and vigour with this massage.  
Refresh and revitalize your body with the help of massage techniques, oils and massage tools.  

An active treatment that speeds up metabolism and circulation, increasing oxygenation of the cells. 
Recommended for anyone who prefers active relaxation. 

Feel the energy of the sun...

12.900 Ft
  ‘50
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Frissítő fejmasszázs    
Erfrischende Kopfmassage       
Refreshing head massage 

Fejünk különböző részein elhelyezkedő meridiánok masszírozásával a fejben levő túl sok energia,  
melyet a nyugati ember az állandó mókuskerékszerű gondolkodással teremt magának, elvezetődik.  

Ezáltal felszabadul a terhelés alól az elme, végre megpihenhet. A kezelés után tiszta gondolatok, 
tiszta érzések fognak jelentkezni.  

Szabadítsa ki magát az állandósult gondolatok rabságából…

Durch die Massage der Meridiane, die sich in verschiedenen Teilen unseres Kopfes befinden,  
wird die überschüssige Energie im Kopf abgeleitet, die sich westliche Menschen durch ständiges 

Eichhörnchenrad-Denken selbst erzeugen. Das befreit den Geist von der Last und lässt ihn endlich  
zur Ruhe kommen. Nach der Behandlung werden klare Gedanken und Gefühle entstehen. 

Befreien Sie sich von den Fesseln der stagnierenden Gedanken...

By massaging the meridians located in different parts of our head, the excess energy in the head, 
 which Western man creates for himself by constant squirrel-like thinking, is drained away.  

This frees the mind from its burden and finally allows it to rest. After the treatment,  
clear thoughts and clear feelings will emerge.  

Free yourself from the bondage of stagnant thoughts...

7.900 Ft
  ‘25
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Közérzetjavitó  
M A S S Z Á Z S F A J T Á K

W O H L F Ü H L - M A S S A G E A R T E N
W E L L B E I N G  M A S S A G E  T Y P E S



Managermasszázs     
Manager-Massage       
Manager massage

A test különösen igénybe vett pontjaira helyeződik a figyelem a masszázs során. Ilyen területek a hát, nyak, 
váll, lapocka inai, ízületei, izmai és ezek működése. A másik ilyen pontok a deréktájék, csípő és a farizmok 

területe, melyek mozgásának beszűkülése esetén komoly mozgásszervi problémák adódhatnak idővel. 
Fontos szerepe van a masszázsnak a megelőzésben, de a műtét utáni rehabilitációban is. 

Eső előtt köpönyeg…

Die Massage konzentriert sich auf die am meisten beanspruchten Punkte des Körpers.  
Solche Bereiche sind der Rücken, Nacken, Schultern, Schulterblätter, Sehnen, Gelenke, Muskeln 

 und deren Funktion. Die anderen Punkte sind die Taille, Hüften und ihre Funktionen. Muskeln des Gesäßes, 
die, wenn sie eingeschränkt sind, mit der Zeit ernsthafte Probleme des Bewegungsapparats verursachen 

können. Die Massage spielt eine wichtige Rolle bei der Prävention, aber auch bei der 
 postoperativen Rehabilitation nach einer Operation. 

Den Mantel vor dem Regen...

The massage focuses on the most used points of the body. These areas are the back, neck, shoulders, 
shoulder blades, tendons, joints, muscles and their function. The other such points are the waist,  

hips and buttock muscles, which, if their movement is restricted, can cause serious musculoskeletal 
problems over time. Massage has an important role to play in prevention,  

but also in post-operative rehabilitation. 
A raincoat before rain…

11.900 Ft
  ‘50
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Köpölyözés      
Schröpfen        
Cupping 

Vákuumos kezelés, mely a hagyományos kínai orvoslás egyik fantasztikus terápiás eszköze.  
A fizikai kezelés a test akupunktúrás pontjait érinti. A vérkeringésre, a vérösszetételre van kifejezetten 

jó hatása, mivel a vér a kezelés helyére áramlik a test különböző pontjairól. Ezt a szervezet vérhiányként 
érzékeli, és azonnal elkezdi a friss vért termelni. A szervezet PH-ja egyensúlyba kerül, a meridiánok 

aktivizálódnak, a sejtek megújulnak, a bioenergia szintje a testben megemelkedik, a test energiaállapota 
egyensúlyba kerül. Ez maga az egészség alapja. 

Hozza egyensúlyba teste energiáit…

Die Vakuumtherapie ist ein fantastisches therapeutisches Mittel der traditionellen chinesischen Medizin.  
Die physikalische Behandlung wird an den Akupunkturpunkten des Körpers angewendet  

und hat eine sehr gute Wirkung auf den Blutkreislauf und die Blutzusammensetzung,  
da das Blut von verschiedenen Punkten des Körpers zur Behandlungsstelle fließt. Der Körper empfindet  
dies als Blutmangel und beginnt sofort mit der Produktion von frischem Blut.  Der PH-Wert des Körpers  

wird ausgeglichen, die Meridiane werden aktiviert, die Zellen werden erneuert, das Bioenergieniveau  
im Körper wird erhöht und der Energiezustand des Körpers wird ausgeglichen.  

Dies ist die Grundlage der Gesundheit selbst. 
Bringen Sie die Energien Ihres Körpers ins Gleichgewicht...

Vacuum therapy, a fantastic therapeutic tool in traditional Chinese medicine.  
The physical treatment is applied to the acupuncture points of the body. It has a very good effect on blood 
circulation and blood composition, as blood flows to the treatment site from different points of the body.  
The body senses this as a lack of blood and immediately starts producing fresh blood. The body’s PH is 
balanced, the meridians are activated, cells are renewed, bio-energy levels in the body are increased  

and the body’s energy state is balanced. This is the basis of health itself. 
Balance the energies of your body...

14.900 Ft
  ‘50
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Nyirok és cellulitis masszázs       
Lymph und Cellulite Massage         
Lymph and cellulite massage  

A nyirokrendszer közvetlen kapcsolatban áll az immunrendszerrel, aktiválja azt.  
A nyirokpályák stimulálásával a salakanyagok, méreganyagok a nyirokkal kiválasztódnak, 

 rendszeresen alkalmazva az ödémák megszűnnek. A nyirokdrenázs során csökken a gyulladás,  
a sejtek, szövetek regenerálódnak. Esztétikai szerepe napjainkban kiemelkedően fontos, 

hiszen egy kezelés hatása is érezhető és látványos.  
Nem fog szorítani a kezelés után a nadrág…

Das lymphatische System steht in direktem Kontakt mit dem Immunsystem und aktiviert es.  
Durch die Stimulierung des Lymphsystems und durch die regelmäßige Anwendung der Lymphdrainage 

werden Schlacken und Giftstoffe über die Lymphe ausgeschieden. Ödeme werden beseitigt.  
Durch die Lymphdrainage werden Entzündungen reduziert, Zellen und Gewebe werden regeneriert.  

Ihre ästhetische Rolle ist heute von größter Bedeutung, denn die Wirkung einer einzigen  
Behandlung ist spürbar und spektakulär. 

Die Hosen werden nach der Behandlung nicht mehr eng sein...

The lymphatic system is in direct contact with the immune system, activating it.  
By stimulating the lymphatic system, waste products and toxins are excreted by the lymph,  

and oedemas disappear when applied regularly. During lymphatic drainage, inflammation is reduced  
and cells and tissues are regenerated. Its aesthetic role is of paramount importance today,  

as the effects of a single treatment can be felt and seen.  
Pants will not be tight after the treatment...

14.900 Ft
  ‘50
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Talpmasszázs       
Fußmassage        
Foot massage 

Fantasztikus az egész szervezetre gyakorolt hatása.  
Aktivizálja a szervezet öngyógyító erőit a talp reflexzónáinak masszírozásával.  

Stresszoldó, nyugtató, méregtelenítő hatású, minden szervrendszert érintünk a masszázs során.  
Érezni fogja hatását még napokkal később is. 

Próbálja ki ezt a fajta ellazulást…

Sie hat eine fantastische Wirkung auf den ganzen Körper.  
Aktiviert die Selbstheilungskräfte des Körpers im Fuß. Sie massiert die Reflexzonen des Fußes. 

Stressabbauend, beruhigend, entgiftet alle Organsysteme. Alle Organe werden während  
der Massage beeinflusst. Sie werden die Wirkung noch Tage später spüren. 

Probieren Sie diese Art der Entspannung...

Fantastic effect on the whole body. It activates the body’s self-healing powers  
by massaging the reflex zones of the feet. Stress relieving, soothing, detoxifying,  

all organ systems are affected during the massage. You will feel its effects even days later. 
Try this kind of relaxation...

7.200 Ft
  ‘25
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Hátmasszázs        
Rückenmassage         

Back massage

Az egész nap aktív munkát végző hátizmok végre megpihennek, felfrissülnek.  
A tüdő felszabadul a nyomás alól, a gerincoszlop feszültségei megszűnnek.  

A nyak, vállak fájdalmai sokszor a rossz mozdulatoktól erednek, illetve az órákig tartó egyoldalú 
testtartásból, ülőmunkából. Ez a masszázs felszabadítja a terhelt izomzatot és ízületeket. 

25 perc is csodákat tud tenni…

Die Rückenmuskeln, die den ganzen Tag über aktiv waren, erhalten endlich eine Pause und erfrischen sich. 
Die Lunge wird entlastet und Verspannungen in der Wirbelsäule werden gelöst.  

Schmerzen im Nacken und in den Schultern sind oft die Folge von falschen Bewegungen und stundenlangem 
Verharren in der gleichen Haltung. Diese Massage lockert beanspruchte Muskeln und Gelenke. 

25 Minuten können wahre Wunder bewirken...

Your back muscles, which have been working actively all day, finally get a rest and refresh.  
The lungs are relieved of pressure and tension in the spinal column is released.  

Pain in the neck and shoulders is often caused by poor movements and hours of holding the same posture. 
25 minutes can do wonders...

7.200 Ft
  ‘25
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Zsírégető masszázs         
Massage zur  Fettverbrennung         

Fat burning massage 

Elsősorban az esztétikai masszázsfajtákhoz tartozik, de többek között a szervezetre gyakorolt  
anyagcsere serkentő hatása miatt már a méregtelenítésben is fontos szerepe van.  

A kötőszövetben a különböző masszázs technikák és zsírégető krém segítségével a kollagén  
termelése beindul, a bőr feszessé, rugalmassá, hidratálttá válik.  

Kezelt területek: vádli, comb, fenék területe. 
Gyönyörködjön újra bőre frissességében...

Die  Massage  zur  Fettverbrennung   ist in erster Linie eine ästhetische Massage,  
aber sie spielt auch eine wichtige Rolle bei der Entgiftung, unter anderem wegen ihrer 

stoffwechselanregenden Wirkung auf den Körper. Mit Hilfe verschiedener Massagetechniken  
und fettverbrennender Creme wird das Bindegewebe zur Kollagenproduktion angeregt,  

wodurch die Haut straff, geschmeidig und mit Feuchtigkeit versorgt wird.  
Behandelte Bereiche: Waden, Oberschenkel, Gesäß. 

Genießen Sie wieder die Frische Ihrer Haut...

 It primarily belongs to the aesthetic massage types, but due to its stimulating effect  
on the body’s metabolism, it also plays an important role in detoxification.  

With the help of different massage techniques and fat burning cream, the production of collagen starts  
in the connective tissue, the skin becomes tight, flexible and hydrated. 

Areas treated: calf, thigh, buttock area. 
Enjoy the freshness of your skin again...

7.900 Ft
  ‘25
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Thai   M A S S Z Á Z S O K

T H A I  M A S S A G E N
T H A I  M A S S A G E S



Tradicionális thai masszázs        
Traditionelle Thai-Massage         

Traditional Thai massage 

Száraz masszázs, melynek hatása az energiarendszer kiegyensúlyozásában rejlik.  
A masszázs az izmok nyomásával, nyújtásával biztosítja a szabad energiaáramlást.  

Masszőr a kézfejét, könyökét, térdét és lábát is használja a masszírozás során.  
Rendkívüli hatékonyságát a különböző testrészek kimozgatásával fokozzák.  

Fizikai és lelki értelemben a fájdalmakat oldja. Energizáló, fiatalító és mentálisan serkentő hatással bír.

Trockenmassage, deren Wirkung darin besteht, dasEnergiesystem auszugleichen. 
Diese Massage sorgt durch drücken und dehnen der Muskulaturfür den freien Energiefluss. 
Der Masseur verwendet während der Massage seineHandrücken, Ellbogen, Knie und Füße. 

Seine extreme Wirksamkeit wird durch die Bewegungverschiedener Körperteile noch gesteigert. 
Dies lindert körperliche und seelische Schmerzen.  

Sie ist energetisierend, verjüngend und geistig anregend.

Dry massage the effect of which lies in balancing the body’s energy system.  
The massage ensures the free flow of energy by pressing and strecting the muscles.  

The masseur also uses the back of the hands, elbows, knees and feet during the massage. 
 Its extreme effectiveness is enhanced by moving different parts of the body. It relieves physical and mental pain.  

It is energizing, rejuvenating and mentally stimulating.

17.500 Ft
  ‘60

14.500 Ft
  ‘30
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Thai talpmasszázs   
Thailändische Fußmassage         

Thai foot massage 

Megelőz és gyógyít számos betegséget. A talpmasszázs stimulálja, serkenti a belső szervek aktivitását. 
Egyensúlyba hozza a vér- és nyirokkeringés zavartalan működését. Méregtelenít, fiatalít és elősegíti  

a hosszú életet. Felszabadítja a testben azokat a pontokat, amelyek gátolják  
az energia szabad áramlását, ezáltal oldja a stresszt. 

Élénkít, serkent, növeli az energiaszintet, ezzel szüntetve meg a levertség és a fáradtság érzését.

Sie verhindert und heilt viele Krankheiten. Die Fußmassage stimuliert die Aktivität der inneren Organe. 
Sie gleicht das reibungslose funktionieren des Blut- und Lymphkreislaufs aus. 

Sie entgiftet, verjüngt und fördert die Langlebigkeit. Sie löst Punkte im Körper, die den freien  
Fluss der Energieblockieren, und baut so Stress ab.  

Sie belebt, stimuliert und erhöht das Energieniveau und beseitigtdas Gefühl von Lethargie und Müdigkeit.

It prevents and cures many diseases. Foot massage stimulates the activity of the internal organs.  
It balances the smooth functioning of blood and lymph circulation. It detoxifies, rejuvenates and promotes 

long life. It releases points in the body that block the free flow of energy, this way, relieves stress. 
It invigorates, stimulates and increases energy levels, eliminating feelings of lethargy and fatigue.

15.500 Ft
  ‘60

12.500 Ft
  ‘30
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